



الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية
People's Democratic Republic of Algeria

Ministry of Foreign Affairs
& National Community Abroad
Consulate General of Algeria in New York

وزارة الشؤون الخارجية
والجالية الوطنية بالخارج
القنصلية العامة للجزائر بنيويورك

نعلم المواطنين الجزائريات المقيمت في ولاية اختصاص القنصلية العامة للجزائر بنيويورك أن الكنفيدرالية العامة للمؤسسات الجزائرية تنظم ملتقى بعنوان " مساهمة المرأة الجزائرية في التنمية الاقتصادية " يومي 11 و 12 ديسمبر 2021 بالمركز الدولي للمحاضرات بالجزائر، وهذا تحت الرعاية السامية للسفير رئيس الجمهورية.

وعليه يتعين على المواطنين الناشطات في المجالات الاقتصادية أو العلمية أو الحرفية أو الرياضية أو الثقافية أو الفنية، الراغبات في المشاركة في هذا الملتقى، حضورياً أو عن بعد، الاتصال بجمعية التنظيم السيرة سعيدة نغرة.

رقم الهاتف: +213 23 37 11 94 ، الفاكس: +213 23 37 11 95

البريد الإلكتروني: saidaneghza@yahoo.fr



Under the High Patronage of the President of the Republic, the General Confederation of Algerian Enterprises (CGEA) is organizing on December 11 and 12, 2021 at the International Conference Center of Algiers, a Forum entitled "Algerian Women's Contribution to Economic Development".

Therefore, Algerian women living in the jurisdiction of the Consulate General in New York, who are active in the economic, scientific, crafts, sports, cultural or artistic fields, wishing to participate in this forum, either in person or virtually, to contact the President of the Forum organizing committee, Mrs. Saida NEGHZA.

Tel: +213 23 37 11 94, **Fax:** +213 23 37 11 95

e-mail: saidaneghza@yahoo.fr